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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Danielsson (S)

2021/22:193 Cementbrist och bostadsbyggande

Boverket analyserade i somras, på regeringens uppdrag, vilken effekt brist på 
cement kan ha på bostadsbyggandet och svensk arbetsmarknad. Myndighetens 
bedömning var nedslående; de konstaterade att tillgången på cement och betong 
är avgörande. Det står nu klart att Cementa, med vissa inskränkningar, får 
möjlighet att fortsätta sin verksamhet 2022 ut, men vad som sker därefter är 
tämligen oklart. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Johan Danielsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att undvika en akut 
kris för byggandet i Sverige 2023?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-13
Besvaras senast
2022-01-21


